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Merksplas, 6 april 2021 

Verslag 

Zitting van de gemeenteraad van  22 februari 2021 

 

AANWEZIG: Frank Wilrycx, Burgemeester-Voorzitter 

Kris Govers, Monique Quirynen, Raf Verheyen, Leen Kerremans, 

Schepenen 

Annie Verheyen, Jef Van Accom, Jef Schoofs, Kris Luyckx, Tine Van 

der Vloet, Evelien Willems, Josée Van Aert, Boris Kersemans, Koen 

Staes, Nele Daems, Jan Quirijnen, Jan De Bie, Luc Holthof, Ann 

Wouters, Raadsleden 

Dries Couckhuyt, Algemeen directeur 

VERONTSCHULDIGD:  

  

 
De gemeenteraad vergadert digitaal om twintig uur. Het publiek kan volgen via live streaming. 

  

Overeenkomstig artikel 33, tweede lid van het gemeentedecreet, werden de notulen van de 

vorige gemeenteraad  ten minste acht dagen voor de dag van de vergadering van heden, 22 

februari 2021, ter inzage van de leden van de raad gelegd. 

  

Ook werd een afschrift van de notulen van de gemeenteraad  ten huize van elk raadslid 

overhandigd. Deze overhandiging ten huize is gebeurd op 13 februari 2021, datum waarop 

ieder raadslid eveneens de agenda met bijlagen van de raadszitting van heden  werd 

overhandigd. Bijkomende bijlagen en inlichtingen werden eveneens op  ten huize overhandigd. 

 

Openbaar 

Aanhef 

1. Opening, opmerkingen bij de notulen vorige gemeenteraad en loting van een 

voorstemmer. 

 

 

Door middel van loting wordt gemeenteraadslid Leen Kerremans (Leefbaar) door de voorzitter 

aangeduid om in deze raadsvergadering als eerste de mondelinge stem uit te brengen. 

 

De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn bij de notulen van de vorige gemeenteraad.  

Raadslid Jef Schoofs (Groen) vraagt of er voorstellen werden ingediend voor de subsidies rond 

verkeersveiligheid voor zwakke weggebruikers op gewestwegen; 

Burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) stelt dat de gemeente subsidies heeft 

aangevraagd voor fietsenstallingen op markt en kerkplein; 

Raadslid Jef Schoofs (Groen) wijst er op dat er in de Albertstraat wel een bord 'einde 

fietsstraat' opgesteld staat maar geen bord 'begin fietsstraat'; 

Burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) stelt dat er na de bouwwerken van de 

assistentiewoningen een politiereglement Albertstraat fietsstraat zal worden opgemaakt en de 

nodige borden opgesteld; 
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Bestuur 

2. Bekrachtiging burgemeestersbesluit houdende digitale raadvergaderingen 

omwille van Covid-19. 

Wetgeving 

artikel 63, eerste lid van het decreet over het lokaal bestuur; 

artikel 134, §1 en 135, §2 Nieuwe Gemeentewet; 

de maatregelen die van kracht zijn in het kader van de federale fase om de verspreiding van 

het COVID-19 virus in te perken; 

Feiten 

het besluit van de burgemeester van Merksplas om de vergaderingen van de raad van 22 

februari 2021 digitaal te laten verlopen; 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

De gemeenteraad bekrachtigt het besluit van de burgemeester van Merksplas om de 

vergadering van de raad van 22 februari 2021 digitaal te laten verlopen. 

Financiën 

3. Besteding Vlaams corona noodfonds voor sport, cultuur en jeugd. 

Wetgeving 

het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 

Decreet van 19 juni 2020 tot het nemen van dringende maatregelen m.b.t. de noodfondsen 

voor cultuur, jeugd, sport, media en de lokale besturen, en m.b.t. de armoedebestrijding 

n.a.v. de COVID-19 pandemie; 

Feiten 

De Vlaamse overheid stelt voor de gemeente Merksplas een noodfonds van 90.995,78 euro ter 

beschikking om de gevolgen van het corona-virus en de bijhorende maatregelen te milderen 

voor de cultuur-, sport- en jeugdverenigingen; 

er werd een werkgroep samengesteld bestaande uit vertegenwoordigers van het 

gemeentebestuur en ambtenaren, kernteam cultuur, sportraad en jeugdraad; 

de verschillende verenigingen werden bevraagd in eerste instantie naar extra uitgaven die 

corona-gerelateerd zijn; 

de opgave van meerkosten ifv corona door de verschillende verenigingen; 

de evaluatie vanuit de werkgroep; 

Tussenkomsten 

Schepen Monique Quirynen (Leefbaar) geeft toelichting: 

'Er is een werkgroep samengesteld om deze Vlaamse subsidies te verdelen. We werken 

met cascadesysteem. In eerste instantie zullen de corona-gerelateerde onkosten worden 

vergoed. Deze lijst is opgenomen. Daarnaast kunnen de verenigingen tegen eind maart 

nog eens dergelijke onkosten doorgeven. Bovendien zullen de erkende verenigingen 

bovenop de werkingstoelagen 50% extra ten opzichte van de werkingsmiddelen in 2019 

krijgen. Veel verenigingen gaven aan dat ze geen activiteiten hebben kunnen organiseren 

waardoor ze minder inkomsten hadden. Een aantal verenigingen geven aan grote 

problemen te hebben nav corona en kunnen een bijkomend dossier indienen op basis van 

balansen, jaarrekeningen voor een bijkomende toelage. Deze dossiers zullen objectief 

onderzocht worden door de financiële dienst die een advies formuleert naar de werkgroep. 

Mochten er dan nog middelen overschieten zou kunnen overgegaan worden tot een 

duurzame aankoop waarvan de verenigingen in Merksplas kunnen genieten'; 

Raadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt van waar de grote verschillen komen zoals tussen 

jongens- en meisjeschiro; 

schepen Monique Quirynen (Leefbaar) stelt dat de jongenschiro aangepast kampmateriaal 

heeft gekocht dat de meisjeschiro ook gebruikt. OKRA moest vooraf zwembeurten betalen die 

achteraf dienden geannuleerd te worden en heeft de helft terugbetaling gekregen. De fanfare 
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diende te investeren in een headset zodat de dirigent zich verstaanbaar kon maken voor 

iedereen in een grote zaal; 

Raadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt of er cijfers kunnen worden geplakt op de punten 2, 

3 en 4; 

schepen Monique Quirynen (Leefbaar) stelt dat 56 verenigingen een extra bedrag van 24.000 

euro krijgen; 

Raadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt of er zicht is wanneer de duurzame aankoop zal 

gebeuren. Corona is immers nog niet voorbij; 

schepen Monique Quirynen (Leefbaar) stelt dat we voorzichtig zijn, dit is een voorlopige stand 

van zaken; 

Raadslid Jan De Bie (Groen) stelt dat het eerder gaat over vergoeding kosten die corona 

gerelateerd zijn dan over terugbetaling van persoonlijke beschermingsmiddelen; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat dit besluit in die zin zal 

aangepast worden; 

Raadslid Jan De Bie (Groen) vraagt of het niet beter is om de deadline in artikel 2 te laten 

vallen; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat de verenigingen dan al sneller 

uitbetaald worden en er desnoods nog een derde ronde terugbetalingen komt; 

Raadslid Jan De Bie (Groen) vraagt of de jeugd-, sport- en cultuurraad advies hebben 

uitgebracht over dit voorstel; 

schepen Monique Quirynen (Leefbaar) dat dit tot stand is gekomen op voorstel van de 

werkgroep waar afgevaardigden uit deze adviesraden in zetelen; 

Raadslid Jan De Bie (Groen) vraagt of er al voorstellen zijn voor een duurzame aankoop; 

schepen Monique Quirynen (Leefbaar) stelt dat er al veel ideeën werden gelanceerd; 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

art. 1- In eerste instantie zullen de extra corona-gerelateerde onkosten die de erkende 

verenigingen hebben gemaakt tot eind 2020 worden vergoed: 

Totalen uitbetaling december Bedrag 

  
  

Gevangenismuseum 
€ 53,54 

Karate 
€ 9,95 

Graafsclubke VZW 
€ 840,22 

TTK Merksplas 
€ 105,20 

FEMMA 
€ 433,92 

KSM Sint-Sebastiaansgilde 
€ 168,65 

Oxfam Wereldwinkel 
€ 163,15 

KMSK Merksplas 
€ 2.347,47 

VC Merksplas 
€ 249,50 

De Kunstvrienden VZW 
€ 399,77 

De Berketrekkers 
€ 192,71 

Chrissy's Line Dancers 
€ 72,67 

Plus13 
€ 61,59 
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Rust Roest 
€ 140,90 

Jongenschiro 
€ 1.182,18 

Verbroedering de Toekomst 
€ 86,93 

Heemkundige Kring Marcblas 
€ 99,00 

Koninklijke Fanfare Sint-

Willibrordus 
€ 865,80 

OKRA Merksplas 
€ 2.616,66 

Kinderkoor Cantabile 
€ 675,01 

Meisjeschiro Merksplas 
€ 51,03 

Spetserevents VZW 
€ 694,11 

  
  

Totaal 
€ 11.509,96 

  

art. 2- In tweede instantie zullen de extra corona-gerelateerde onkosten die de erkende 

verenigingen dienen te maken in de loop van 2021 en die ingediend worden voor eind maart 

2021 vergoed; 

  

art. 3- In derde instantie zullen de erkende verenigingen dit jaar 50% extra werkingssubsidies 

(tov de werkingssubsidie zoals in 2019 toegekend) ontvangen; 

  

art. 4- In vierde instantie zullen enkele erkende verenigingen die aantonen financieel zwaar 

onder druk te staan een bijkomende dotatie krijgen op basis van een bijkomend dossier dat ze 

zullen kunnen indienen en dat zal worden beoordeeld door de financiële dienst van de 

gemeente; 

  

art. 5- In vijfde instantie zal met het saldo aan middelen uit het noodfonds - voor zover er nog 

iets overschiet - op voorstel van de werkgroep overgegaan tot een duurzame aankoop ter 

ondersteuning van de erkende verenigingen; 

Intergemeentelijke samenwerking 

4. Overeenkomst over het aanvullend aanbod Deeltijds Kunstonderwijs tussen de 

leden van de BGTS Kunstacademie De Noorderkempen. Goedkeuring. 

Wetgeving 

het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 

het Benelux Verdrag van 20 februari 2014 inzake grensoverschrijdende en interterritoriale 

samenwerking; 

het decreet deeltijds kunstonderwijs van 28 februari 2018; 

Feiten 

-het huidige  aanbod DKO van Kunstacademie De Noorderkempen BGTS,  met name de 

domeinen Muziek en Woord. 

-het huidige aanbod van IKO Hoogstraten, met name  het domein Beeldende en audiovisuele 

kunsten. 

-de gezamenlijk werking van beide DKO-instellingen in de regio Noorderkempen. 
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-de wens van beide instellingen het aanbod DKO in de vier domeinen (Muziek-Woord-Dans- 

Beeldende en audiovisuele kunsten) op termijn in de regio Noorderkempen te realiseren en te 

optimaliseren. 

-de ambitie van beide instellingen hiervoor samen te werken op vlak van communicatie, 

promotie en  publieke profilering 

-het reeds bestaan van een samenwerkingsovereenkomst tussen beide instellingen, in het 

kader van de bijkomende bepalingen mbt “tijdelijke projecten” voor regionale 

samenwerkingsverbanden, zoals bepaald in het inmiddels opgeheven Decreet DKO  van 21 juli 

1990. 

-de vraag van de gemeente Ravels om met ingang van het schooljaar 2020-2021 een klas 

Beeldatelier 1ste en 2de graad op te starten in de lesplaats Weelde. 

-de opstart hiervan- na samenspraak en in akkoord met IKO-Hoogstraten- door de 

Kunstacademie Noorderkempen, als voorbereiding op een programmatie-aanvraag. 

-de vraag van IKO-Hoogstraten naar eventuele oprichting op termijn van nieuwe 

vestigingsplaatsen in de haar aangrenzende gemeenten van het werkgebied regio 

Noorderkempen 

- voorliggende overeenkomst over het aanvullend aanbod Deeltijds Kunstonderwijs tussen de 

leden van de BGTS Kunstacademie De Noorderkempen; 

Motieven 

Met uitzondering van de gemeentebesturen van Ravels, Baarle-Nassau en Baarle-Hertog, die 

een programmatie eerste en tweede graad beeldende en audiovisuele kunsten willen inrichten, 

richt een bij de BGTS Kunstacademie De Noorderkempen aangesloten gemeente die een 

aanbod van het domein Beeldende en Audiovisuele Kunsten op zijn grondgebied wenst, zich in 

eerste instantie tot het stadsbestuur van Hoogstraten, zijnde het schoolbestuur van de 

academie ‘Instituut voor Kreatieve Opvoeding’ (IKO). 

Gaat het stadsbestuur van Hoogstraten in op de vraag, dan sluiten de betrokken partijen 

hiervoor rechtstreeks een overeenkomst af, zonder tussenkomst van de andere aangesloten 

gemeenten. Dit valt buiten de werking van de BGTS Kunstacademie De Noorderkempen. 

 

Indien het stadsbestuur van Hoogstraten niet ingaat op de vraag, dan richt de aangesloten 

gemeente zich in tweede instantie tot de BGTS Kunstacademie De Noorderkempen. De 

gemeentebesturen van Ravels, Baarle-Nassau en Baarle-Hertog richten hun vraag in eerste 

instantie tot de BGTS Kunstacademie De Noorderkempen. 

Gaat de BGTS in op de vraag, dan gebeurt de oprichting van de vestigingsplaats conform de 

bepalingen van de statuten van de BGTS Kunstacademie De Noorderkempen. De aangesloten 

gemeente zorgt ervoor dat de vestigingsplaatsen Beeldende en Audiovisuele Kunsten op zijn 

grondgebied voldoet aan de benodigde infrastructuur- en kwaliteitsnormen zoals vastgelegd 

conform artikel 24 van de vermelde statuten. 

De BGTS kan niet aansprakelijk worden gesteld voor het niet behalen van de rationalisatie- 

en/of programmatienormen. 

 

Als ook de BGTS Kunstacademie De Noorderkempen niet ingaat op de vraag, dan kan de 

aangesloten gemeente zich richten tot een ander schoolbestuur. Dit valt buiten de werking van 

de BGTS Kunstacademie De Noorderkempen. 

De BGTS Kunstacademie De Noorderkempen en het stadsbestuur van Hoogstraten als 

schoolbestuur van de academie ‘Instituut voor Kreatieve Opvoeding’ (IKO) stemmen de 

werking van hun academies zoveel als mogelijk op elkaar af. Beide academies werken 

maximaal samen op vlak van onder meer communicatie, promotie en publieke profilering. 

 

De BGTS Kunstenacademie De Noorderkempen en het stadsbestuur van Hoogstraten als het 

schoolbestuur van de academie ‘Instituut voor Kreatieve Opvoeding’ (IKO) versterken elkaar 

door gezamenlijke initiatieven die kaderen in de visie van het artistiek pedagogisch project van 

beide academies. 

 

De aangesloten gemeenten engageren zich duidelijk ten gunste van deze samenwerking.  
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Tussenkomsten 

raadslid Jef Schoofs (Groen) wijst op de onduidelijkheid van dit voorstel en vraagt toelichting; 

schepen Monique Quirynen (Leefbaar) legt uit dat de academie (muziek en woord) bestaat uit 

zes gemeenten: Baarle-Nassau, Baarle-Hertog, Rijkevorsel, Hoogstraten, Ravels en Merksplas. 

IKO in Hoogstraten biedt beeldende kunsten aan. Als er drie activiteiten worden aangeboden 

(muziek, woord en beeldende kunsten) krijgt men een voltijds coördinator gesubsidieerd 

(50.000,- euro op jaarbasis). Dit voorstel behelst een gentlementsagreement dat Merksplas 

indien het beeldende kunsten inricht zich in eerste instantie zal richten tot het IKO in 

Hoogstraten, in tweede instantie tot de academie en indien voorgaande instanties het niet 

kunnen of willen tot een derde gemeente. Eventueel zou in de toekomst ook dans kunnen 

worden ingericht; 

raadslid Jef Schoofs (Groen) vraagt of er in Merksplas een vraag is voor inrichting beeldende 

kunst; 

schepen Monique Quirynen (Leefbaar) bevestigt de vraag, zou graag tegen september 2022 de 

lagere graad inrichten en is op zoek naar een ruimte; 

raadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt hoeveel kinderen uit Merksplas naar IKO gaan; 

schepen Monique Quirynen (Leefbaar) stelt dat dit ongeveer over een dertigtal kinderen gaat. 

Sommigen gaan ook naar Beerse of Turnhout; 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

De overeenkomst over het aanvullend aanbod Deeltijds Kunstonderwijs tussen de leden van de 

BGTS Kunstacademie De Noorderkempen goed te keuren en de burgemeester-voorzitter en de 

algemeen directeur te mandateren deze namens de gemeente Merksplas te onderschrijven. 

Afschrift 

Academie voor Muziek en woord de Noorderkempen, Pastoor de Katerstraat 5, 2387 Baarle-

Hertog 

5. IOK. Voordracht van een lid van de raad van bestuur. 

Wetgeving 

het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 

Feiten 

het gemeenteraadsbesluit van 16 december 2003 houdende de definitieve goedkeuring 

motiveringsnota, bestuursplan, ondernemingsplan en statuten opdrachthoudende vereniging 

IOK afvalbeheer en statuten dienstverlenende vereniging IOK; 

het schrijven van IOK de dato 19 september 2018 betreffende de statutenwijziging naar 

aanleiding van het decreet lokaal bestuur; 

het schrijven van IOK de dato 28 januari 2019 betreffende de uitnodiging voor de algemene 

vergadering van 19 maart 2019; 

de voordracht van bestuurders vanuit de conferentie van burgemeesters; 

het besluit van de gemeenteraad van 18 februari 2019 houdende de voordracht van een lid 

van de raad van bestuur, zijnde Karel Lenaerts; 

het besluit van de gemeenteraad van 25 januari 2021 houdende de kennisname van het 

ontslag van Karel Lenaerts als schepen en gemeenteraadslid; 

de behoefte aan een nieuwe voordracht; 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Als lid van de raad van bestuur voor te dragen: Frank Wilrycx, burgemeester-voorzitter, 

Vondelweg 21, 2330 Merksplas   0495/256029  frank.wilrycx@merksplas.be 

Afschrift 

IOK, Antwerpseweg 1, 2440 Geel 

6. IOK Afvalbeheer. Voordracht van lid van de raad van bestuur. 

Wetgeving 

het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 
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Feiten 

het gemeenteraadsbesluit van 16 december 2003 houdende de definitieve goedkeuring 

motiveringsnota, bestuursplan, ondernemingsplan en statuten opdrachthoudende vereniging 

IOK afvalbeheer en statuten dienstverlenende vereniging IOK; 

het schrijven van IOK Afvalbeheerde dato 19 september 2018 betreffende de statutenwijziging 

naar aanleiding van het decreet lokaal bestuur; 

het schrijven van IOK Afvalbeheer de dato 28 januari 2019 betreffende de uitnodiging voor de 

algemene vergadering van 19 maart 2019; 

de voordracht van bestuurders vanuit de conferentie van burgemeesters; 

het besluit van de gemeenteraad van 18 februari 2019 houdende de voordracht van een lid 

van de raad van bestuur, zijnde Karel Lenaerts; 

het besluit van de gemeenteraad van 25 januari 2021 houdende de kennisname van het 

ontslag van Karel Lenaerts als schepen en gemeenteraadslid; 

de behoefte aan een nieuwe voordracht; 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Als lid van de raad van bestuur voor te dragen: Frank Wilrycx, burgemeester-voorzitter, 

Vondelweg 21, 2330 Merksplas    0495/256029   frank.wilrycx@merksplas.be 

Afschrift 

IOK Afvalbeheer, Antwerpseweg 1, 2440 Geel 

Rondvraag 

7. Rondvraag. 

Wetgeving 

Ingevolge artikel 31 van het decreet lokaal bestuur en artikel 11 van het huishoudelijk 

reglement van de gemeenteraad wordt aan de raadsleden de mogelijkheid geboden aan het 

schepencollege vragen te stellen. 

Tussenkomsten 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) geeft een stand van zaken met betrekking 

tot het coronavirus: 

De cijfers in Merksplas en omgeving gaan de goede richting uit. Het aantal besmettingen 

blijft laag. Mensen houden zich goed aan de voorschriften. Laten we hopen dat we dit zo 

kunnen houden. 

Dit heeft ook tot gevolg dat er minder werk is voor de contacttracers, die intussen door de 

ELZ zijn aangeworven. Groen stelde een vraag naar de kostprijs van deze contactracers 

en de inzetbaarheid. Er zijn wel degelijk budgetten in Vlaanderen om dit te betalen en hier 

geldt ook het Belfort-principe. Een probleem is wel dat men de nodige tickets moet 

kunnen bemachtigen en dit is niet altijd evident. De Vlaamse contacttracers nemen die 

vaak op. De besprekingen hieromtrent lopen. De inschakeling van de contacttracers voor 

andere taken is voorlopig nog niet aan de orde, maar wordt zeker bekeken indien nodig. 

Het vaccinatiecentrum in Weelde gaat morgen (dinsdag 23/2) van start. Voorlopig zijn er 

slechts 500 vaccins toegewezen aan dit vaccinatiecentrum: 300 deze week, nog eens 200 

volgende week. 

Deze zullen gebruikt worden om de 1e-lijns verzorgers (thuisverpleging, huisartsen, ..) te 

vaccineren. 

Intussen lopen de voorbereidingen verder voor de meer massale vaccinatie in het VC. 

De eerste oproepingsbrieven gaan vertrekken vanuit de Vlaamse overheid. 

Binnen de ELZ wordt hard gewerkt om alles in goede banen te leiden: 

 Mobiliteit: vanuit het OCMW worden momenteel de 80+ gebeld en dit zal later 

uitgebreid worden naar lagere leeftijden. Ze proberen in kaart te brengen hoeveel 

mensen niet zelf in het VC geraken. Er worden verschillende werkwijzen onderzocht: 

uitbreiding van de MMC, werken met privé taxi’s of vrijwilligers met eigen wagen. 

 Call-center: nummer van de ELZ waar mensen terecht kunnen met allerlei vragen, vb. 

bevestiging of verplaatsing van hun afspraak 

 Werkgroep kwetsbare groepen: speciale aandacht voor deze doelgroep 

 Communicatie: promotie en toelichting via allerlei kanalen 
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Wat de handhaving betreft, kan ik zeggen dat door de lokale politie in heel onze zone 

toezicht gehouden wordt op de naleving van de maatregelen: grensbewaking, 

samenscholing, avondklok, … De specifieke vraag van NVA om meer politie-toezicht te 

houden bij de take-away’s zal straks behandeld worden in de aanwezigheid van de 

korpschef. 

raadslid Tine van der Vloet (N-VAà vraagt of de chauffeurs worden ingeënt; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) bevestigt dat chauffeurs en alle vrijwilligers 

die daar helpen worden ingeënt; 

gemeenteraadslid Jef Schoofs (Groen) vraagt: 

Het verkeer neemt alsmaar toe en de Leest is intussen een zeer druk gebruikte weg. De 

Leest ligt op schoolroutes. Wanneer er omleidingen nodig zijn, wordt alle verkeer ook 

langs daar geleid. Er zijn in de Leest verschillende zebrapaden. Kan daar - net zoals in het 

dorp - accentverlichting aangebracht worden om de zichtbaarheid te verbeteren? 

schepen Raf Verheyen (Leefbaar) antwoordt dat dit best wordt voorgelegd aan de GAV. De 

GAV bekijkt momenteel ook het uitsplitsen van de schoolroutes over de scholen; 

gemeenteraadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt of de Leest niet in zijn algemeenheid kan 

worden bekeken (snelheid, parkeren op fietspad, ...) 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat de GAV kijkt naar beveiliging 

van de zwakke weggebruiker. Een heraanleg van de Leest is niet aan de orde; 

gemeenteraadslid Jan De Bie (Groen) vraagt: 

‘Dag van de Buren' wordt georganiseerd sinds 1999, telkens op de laatste vrijdag in mei. 

Ondanks de pandemie durven we toch dromen dat kleine samenkomsten eind mei stilaan 

mogelijk kunnen zijn. Dag van de buren is een gelegenheid om wijkwerkingen terug een 

beetje leven in te blazen na lange inactiviteit. Zal de gemeente eventuele buurten mee 

ondersteunen wanneer er iets mogelijk zou zijn? 

gemeenteraadslid Jan De Bie (Groen) vraagt: 

Vorig jaar werd met succes ‘Thermosfleskeszomer’ op poten gezet door de stuurgroep van 

de cultuurraad om toch enige vorm van ontspanning te hebben. Wat vorig jaar kon, moet 

ook dit jaar kunnen en waarschijnlijk ook net ietsje meer. Bij vele organisaties en hun 

vrijwilligers kriebelt het enorm om opnieuw dingen (corona-proof) in elkaar te steken. Ze 

staan te trappelen om hun werking terug op te starten. Welk initiatief neemt het 

gemeentebestuur om onze verenigingen meer te betrekken in eventuele plannen? Hoe 

gaat de gemeente mogelijke initiatieven ondersteunen? Zijn er logistieke plannen of 

plannen op vlak van communicatie? 

gemeenteraadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt: 

We zagen bij de briefwisseling ook nog een brief van Vlaanderen feest! Men moedigt 

gemeentes aan om iets te organiseren , maar ook buurtcomités en plaatselijke 

verenigingen. Gaan jullie hier als gemeente op in gaan? Maken jullie dit ook beter bekend 

bij de verschillende wijken zodat men op de tussenkomst beroep kunnen doen als ze aan 

de voorwaarden voldoen. 

schepen Monique Quirynen (Leefbaar) antwoordt dat iedereen snakt naar evenementen. De 

gemeente zal alle initiatieven promoten. Voor de uitwerking van ‘Thermosfleskeszomer’ 

werden verenigingen aangemaild met de vraag om ideeën aan te reiken of deel te nemen; 

gemeenteraadslid Jan De Bie (Groen) vraagt: 

De jongste gemeenteraden deden we enkele constructieve voorstellen? We hadden graag 

even gepolst naar de stand van zaken.  

In september stelden we voor om een nieuwe zanginstallatie aan te kopen. Wanneer 

verenigingen opnieuw evenementen kunnen opstarten, is dit zeker een surplus indien zij 

daarover kunnen beschikken. Daarvoor werd ook budget voorzien. Wat is de stand van 

zaken hiervan? 

schepen Leen Kerremans (Leefbaar) antwoordt dat er een prijsvraag is gebeurd (voor tweede 

keer) en de bestelbon voor de aankoop van de zanginstallatie in opmaak is; 

gemeenteraadslid Jan De Bie (Groen) vraagt: 

In november werd ons voorstel rond het watercharter aangenomen? Werd dit charter 

inmiddels ondertekend? Wat is de stand van zaken ivm de waterdispensers en het 

verdelen van drinkflessen aan de medewerkers? 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat de prijsvraag is gedaan voor 

de aankoop van dispensers op gemeentehuis, sociaal huis en scholen en dit wordt half maart 

toegewezen. Het  charter werd intussen ondertekend; 
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gemeenteraadslid Jan De Bie (Groen) vraagt: 

Ons voorstel ivm de realisatie van een natuurbegraafplaats werd in december positief 

onthaald. Onderzoek en bevraging hiernaar zal nodig zijn. Werden hier al eerste stappen 

gezet of gesprekken aangeknoopt met de Agenstchappen ‘onroerend erfgoed’ en ‘natuur 

en bos’,... ? 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat er gewacht wordt tot na 

corona zodat we met deze instanties ter plaatse kunnen gaan; 

gemeenteraadslid Jan De Bie (Groen) vraagt: 

Van 1 januari 2021 tot 31 december 2022 kunnen ook lokale besturen voor 

woningbouwprojecten, die gepaard gaan met de voorafgaande sloop van gebouwen, 

genieten van een tijdelijke btw-verlaging naar 6%. Lopende projecten moeten worden 

aangemeld bij de fiscus uiterlijk op 31 maart 2021. Zijn er  projecten die in aanmerking 

komen en werden deze aangemeld? We denken hierbij aan de assistentiewoningen en bvb 

de sociale woningen aan Prinsenstraat? 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat dit niet van toepassing is 

wegens de voorwaarde dat de verhuur moet gebeuren door een sociaal verhuurkantoor en dat 

de assistentiewoningen door de gemeente en de Prinsenstraat door een sociale 

huisvestingsmaatschappij worden verhuurd; 

gemeenteraadslid Jef Schoofs (Groen) vraagt: 

Wij vernemen dat de terreinen van Zelpa op Merksplas-Kolonie zouden worden 

overgedragen naar het lokale bestuur. Wat is hier de stand van zaken? Wat zijn de 

plannen ter plaatse? 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat met lokaal bestuur de 

provincie (Provinciale ontwikkelingsmaatschappij) wordt bedoeld en niet de gemeente. Het 

domein blijft in overheidshanden. Het masterplan voor de gevangenis heeft de contouren van 

de veiligheidsperimeter vastgelegd. De afspraken worden gemaakt in de technische 

commissie; 

gemeenteraadslid Jef Schoofs (Groen) vraagt: 

Iedereen kon uiteraard in de nationale pers lezen dat er een grootschalig onderzoek is 

naar een bedrijvengroep in Merksplas ivm fraude. Onlangs was er nog een nieuwe 

vergunningsaanvraag voor een uitbreiding. Wat is het effect van het onderzoek op deze 

aanvraag? Zijn er lokaal inbreuken vastgesteld die ingaan tegen bestaande vergunningen? 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat hij in het kader van het 

gerechtelijk onderzoek niet kan ingaan op de inbreuken. De omgevingsvergunning ligt op tafel 

bij de Deputatie. Alle adviezen - ook dat van de gemeente - zijn gegeven voor de inval; 

gemeenteraadslid Jef Schoofs (Groen) vraagt: 

Er is opnieuw een aanvraag voor een grote nieuwe kippenstal. Dit keer wil men deze 

optrekken aan de Moerstraat. Het openbaar onderzoek is nog bezig, adviesraden komen in 

maart nog bij elkaar. Toch werd hierover door de burgemeester al een standpunt 

ingenomen en gecommuniceerd naar een bezorgde inwoner. Moeten Gecoro en Milieuraad 

hierover dan nog samen komen? Is enige voorzichtigheid rond communicatie niet 

aangewezen? 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat hij graag zijn persoonlijke 

mails beantwoordt maar misschien iets te voortvarend is geweest om zijn mening te geven. 

Een stal op die locatie lijkt niet gepast; 

gemeenteraadslid Luc Holthof (N-VA) vraagt: 

Wat is ondertussen de stand van zaken ivm gronden in de Hoevestraat? 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat de gemeente graag met de 

familie aan tafel wil zitten en wacht tot dit kan. De burgemeester-voorzitter vraagt of NVA een 

project zal steunen indien er een oplossing  met de familie gevonden wordt. raadslid Luc 

Holthof (N-VA) antwoordt dat dit nu niet aan de orde is; 

gemeenteraadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt: 

Opvolgvraag ivm de schoolstraat aan de Vrije basisschool. Heeft u ondertussen samen 

met het schepencollege al besproken of er nu een zebrapad komt aan de Vredestraat en 

de Molekensstraat ? 

schepen Raf Verheyen (Leefbaar) antwoordt dat het misschien wenselijk is om dit kruispunt in 

zijn geheel te bekijken en deze her aan te leggen. Zebrapaden kunnen misschien deze situatie 

overbruggen; 
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gemeenteraadslid Jan De Bie (Groen) vraagt tot waar de schoolstraat nu komt. Vorige raad 

werd gezegd tot jeugdhuis terwijl in advies GAV tot einde parkeerplaats werd voorgesteld; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat dit inderdaad verkeerd werd 

voorgesteld en dat het wordt zoals de GAV suggereerde: tot einde parkeerplaatsen; 

gemeenteraadslid Luc Holthof (N-VA) vraagt: 

We zagen bij de briefwisseling een brief van IOK die het had over gevelgroen. 

Verschillende gemeentes hebben hun reglement al aangepast zodanig dat de burger een 

beperkt deel van de stoep kan omvormen tot een geveltuin of vele gemeentes hebben 

deze ambitie. U kan dit doorgeven aan IOK voor 15 februari. Wat heeft u daar mee 

gedaan ? 

Raadslid Jef Schoofs (Groen) vraagt of een geveltuintje aanleggen mag; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) stelt dat dit eerder voor een stedelijke 

context bedoeld is. De gemeente zal voorlopig geen specifiek reglement met GAS boetes 

opmaken maar als de mensen een gevelplant willen aanplanten kan dat; 

gemeenteraadslid Luc Holthof (N-VA) vraagt: 

Adviezen jeugd, sport en cultuur ifv de aanvraag van de schutters van de Kunstvrienden. 

De adviezen zijn letterlijk bijna dezelfde. Hoe kwam dit tot stand? 

schepen Monique Quirynen (Leefbaar) antwoordt dat projectsubsidies dienen voor nieuwe 

initiatieven voor een breed publiek. Er gebeurt een objectieve beoordeling in een 

ambtenarenoverleg die dan wordt voorgelegd aan de adviesraden. Het advies is eerst naar de 

sportraad vertrokken omdat het ging om een specifiek sportdossier. De andere adviesraden 

hebben het advies van de sportraad overgenomen. Er zal nog een werkgroep worden opgericht 

om het reglement bij te schaven; 

gemeenteraadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt: 

Wat is de stand van zaken ivm het dossier van het hotel op de  Kolonie? Is hier al iets 

beslist? Gaan we met 1 speler verder of hoe ziet men dat? 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat de gemeente met de 

kandidaat en diens boekhouder heeft samengezeten en een aantal bijkomende vragen in de 

onderhandeling heeft gesteld; 

gemeenteraadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt om deze bijkomende vragen te kunnen 

inzien om het dossier te volgen; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat deze vragen mondeling 

werden gesteld. De bespreking zal resulteren in het al dan niet afsluiten van een 

concessieovereenkomst die aan de gemeenteraad zal worden voorgelegd; 

gemeenteraadslid Luc Holthof (N-VA) stelt dat het dan niet gaat om zomaar wat vragen maar 

om belangrijke vragen; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) beaamt dit en stelt dat er ook niet zo maar 

kan worden toegewezen; 

gemeenteraadslid Luc Holthof (N-VA) vraagt of deze vragen schriftelijk kunnen worden 

overgemaakt; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) wijst er op dat dit deel uitmaakt van de 

onderhandelingen; 

gemeenteraadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt of er eventueel een tweede oproep zal 

worden georganiseerd; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat zolang er geen akkoord is alle 

pistes open blijven; 

gemeenteraadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt nu er maar één geïnteresseerde is of het 

bod per se aanvaard moet worden zelfs indien het zeer laag is; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat dit zal blijken uit de 

onderhandelingen. Hij begrijpt de commotie niet; 

gemeenteraadslid Tine van der Vloet (N-VA) wijst op het feit dat dit voor Merksplas een 

belangrijk dossier is waar veel Vlaams geld in zit dat ze graag opvolgen in het kader van 

openbaarheid van bestuur; 

gemeenteraadslid Jan De Bie (Groen) treedt N-VA bij en verwacht dat dergelijke vragen op 

papier staan. Raadsleden zijn geïnteresseerd om dit dossier op te volgen; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) stelt dat de gesprekken nu nog lopende zijn 

en dat er nog wat onduidelijkheden moesten uitgeklaard worden. Na finalisering zal de 

overeenkomst aan de gemeenteraad worden voorgelegd en kan je vergelijken met 

oorspronkelijke bieding; 
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gemeenteraadslid Luc Holthof (N-VA) vraagt: 

Kan u nog eens het strooiplan uitleggen hoe men juist is te werk gegaan?  We willen zeker 

en vast de werkmannen bedanken voor hun grote inzet! 

Is er een telefoonnummer waar mensen naar toe kunnen bellen die hun voetpad zelf niet 

meer kunnen sneeuwvrij maken? 

schepen Kris Govers (Leefbaar) antwoordt dat de gemeente preventief kan strooien en ook een 

strooiroute volgens prioriteiten heeft opgemaakt. Het is een wettelijke verplichting om het 

voetpad vrij te houden. Eventueel kunnen buren elkaar uit de nood helpen. Er bestaat dan 

geen telefoonnummer waar men kan vragen dat de gemeente het voetpad proper houdt. 

raadslid Luc Holthof (N-VA) beaamt dat dit de taak is van de individuele burger; 

gemeenteraadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt: 

In oktober kwamen er enkele aanpassingen rond Diftar op de gemeenteraad. Daar was 

ook een stukje bij over facturatie. Het gaat over een andere manier van betalen. In het 

verleden  betaalde men steeds 50 euro als je onder de drempelwaarde van 10 euro kwam. 

Maar klanten die nu langer dan 3 maanden klant zijn , betalen plots voor een jaar het 

ganse bedrag. Op zich komt dat op hetzelfde neer, maar mensen verschieten toch van 

hun factuur. Hoe komt dat dit aspect niet duidelijker is geduid door jullie als bestuur op de 

gemeenteraad van oktober ? U heeft het enkel gehad over prijsaanpassingen. 

Hoe komt dat daar zo laattijdig  over gecommuniceerd is  door de gemeente naar de 

burgers toe?  ( We zien  het nu op de website staan bij de nieuwsbrief  de meer over 

Merksplas van 18/2 , maar mensen hebben hun brief al wel in de bus gekregen) 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat dit in het 

gemeenteraadsbesluit van oktober stond. Het betreft een betaaluitnodiging en geen factuur. 

Mensen kunnen er voor kiezen om kleinere bedragen te betalen. We hebben het nog eens in 

de nieuwsbrief opgenomen. Het geconfronteerd worden met de kost voor een jaar 

afvalverwerking kan ook sensibiliserend werken; 

gemeenteraadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt: 

Ook de nieuwe PMD zak staat bijna voor de deur. Toen dit eerder op de agenda stond van 

de gemeenteraad hebben wij uitdrukkelijk gevraagd om hierover tijdig te communiceren. 

Tot op heden ( 17/2) hebben wij daar in Merksplas nog geen communicatie over gezien. 

Hoe pakt men dit verder aan? 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat volgens afspraak de 

communicatie ging gebeuren via IOK Afvalbeheer. De folder werd gebust de dag na de laatste 

klassieke ophaling. De folder is duidelijk. De groene zakken zullen nog een aantal maanden 

kunnen afgegeven worden op het containerpark of per rol kunnen ingewisseld worden. De 

oude blauwe zakken kunnen verder worden gebruikt. De nieuwe blauwe zakken zijn zelf iets 

goedkoper; 

  

 

 

Aldus gedaan en beslist in zitting datum als ten hoofde. 

 

   

De Algemeen directeur,  De Burgemeester-Voorzitter, 

   

Dries Couckhuyt  Frank Wilrycx 

 


